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PROTOKÓŁ NR I/2024 

z obrad I sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

w dniu 7 maja 2024 roku w godz. od 09.00 do 14.00. 

w sali konferencyjnej Przystani Powiat Nakielski w Nakle nad Notecią. 

 

 

Ad. 1/ Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Otwarcia I sesji Rady Powiatu Nakielskiego, zgodnie z art. 15 ust. 6 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku  

o samorządzie powiatowym, dokonał najstarszy wiekiem radny, tj. Pan Ignacy Pogodziński, który powitał radnych 

i gości. Przywitał również Starostę Nakielskiego Tadeusza Sobola oraz pozostałych członków Zarządu Powiatu 

Nakielskiego. Poinformował, że na podstawie art. 15 ust. 3 ww. ustawy pierwszą sesję nowo wybranej Rady 

Powiatu Nakielskiego zwołał Komisarz Wyborczy.  

Pan Ignacy Pogodziński powiedział, że nastąpi teraz stwierdzenie kworum. Poprosił radnych o potwierdzenie 

swojej obecności w aplikacji eSesja. Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach uczestniczy 

21 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi kworum /lista obecności 

stanowi załącznik do protokołu sesji/.  

Pan Ignacy Pogodziński, najstarszy wiekiem radny, odczytał przesłany przez Komisarza Wyborczego 

porządek obrad I Sesji Rady Powiatu Nakielskiego. 

 

Porządek obrad 

I Sesji Rady Powiatu Nakielskiego 

zwołanej na dzień 7 maja 2024 roku, godz. 09.00. 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.  

3. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego. 

4. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 2/ Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych.  

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, rozpoczął procedurę złożenia ślubowania przez nowo 

wybranych radnych. Zgodnie z listą obecności odczytywał nazwiska radnych, którzy podchodzili do mównicy  

i odczytywali rotę ślubowania. Po złożeniu ślubowania Pan Ignacy Pogodziński pogratulował paniom i panom 

radnym.                                       

Ad. 3/ Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poinformował, że dla skutecznego wyboru kandydat  

na Przewodniczącego Rady Powiatu musi otrzymać bezwzględną większość głosów w obecności co najmniej 
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połowy ustawowego składu rady. Następnie zwrócił się do radnych z prośbą o zgłaszanie kandydatur na funkcję 

Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubu Radnych „Razem dla Powiatu 

Nakielskiego” na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Radnego Zbigniewa 

Sabacińskiego. Następnie krótko nakreślił sylwetkę kandydata.  

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał, czy Pan Radny Zbigniew Sabaciński wyraża 

zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pan  Zbigniew Sabaciński, Radny Rady Powiatu wyraził zgodę. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał, czy radni zgłaszają jeszcze inne kandydatury. 

 Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości,  

na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu zgłosił kandydaturę Pana Radnego Jarosława Odrobińskiego. 

Następnie krótko nakreślił sylwetkę kandydata. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał, czy Pan Radny Jarosław Odrobiński wyraża 

zgodę na  kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pan  Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu wyraził zgodę. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

 Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, powiedział, że należy teraz powołać spośród radnych 

Komisję Skrutacyjną, która przeprowadzi procedury związane z wyborem Przewodniczącego Rady Powiatu 

Nakielskiego oraz dwóch Wiceprzewodniczących Rady. Zaproponował Radzie 3-osobowy skład Komisji 

Skrutacyjnej. 

Wobec braku innych propozycji, przyjęta została propozycja Pana Radnego Ignacego Pogodzińskiego.  

 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poprosił radnych o zgłaszanie kandydatur do Komisji 

Skrutacyjnej.  

Pan Radny Marek Kornalewicz zgłosił kandydaturę Pana Radnego Mariusza Skoczka. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał zgłoszonego kandydata, czy wyraża zgodę  

na wejście w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę.  

Pan Radny Edward Kominiak zgłosił kandydaturę Pani Radnej Anety Skieresz 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał zgłoszoną kandydatkę, czy wyraża zgodę  

na wejście w skład Komisji Skrutacyjnej. 

Pani Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu, wyraziła zgodę.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, zgłosił kandydaturę Pana Radnego Jacka Książka.  

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał zgłoszonego kandydata, czy wyraża zgodę  

na wejście w skład Komisji Skrutacyjnej. 
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Pan Jacek Książek, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę.  

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne zaproponowany skład 

Komisji Skrutacyjnej. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie do Komisji Skrutacyjnej wybrała 

następujące osoby: 

1) Panią Radną Anetę Skieresz, 

2) Pana Radnego Mariusza Skoczka, 

3) Pana Radnego Jacka Książka. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o przygotowanie 

procedury wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego. Zarządził przerwę w obradach sesji,  

aby Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 

 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, wznowił obrady sesji Rady Powiatu. Poprosił, aby 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił informację o wynikach wyłonienia Przewodniczącego Komisji 

dla wyborów Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Rady oraz odczytał projekt sposobu głosowania tajnego 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została Pani Radna Aneta Skieresz. 

 

Pani Aneta Skieresz, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji oraz projekt sposobu głosowania tajnego w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu stosowany przy zgłoszeniu co najmniej dwóch kandydatów, przeprowadzonego 

na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego 

sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poddał pod głosowanie projekt sposobu głosowania 

przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej.   

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu stosowany przy zgłoszeniu co najmniej dwóch 

kandydatów, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej  

o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie wyniku 

wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  
 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej po wznowieniu obrad odczytała protokół 

Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 21 radnych, głosów 

nieważnych oddało 0 radnych, wstrzymało się od głosowania 0 radnych. W głosowaniu tajnym kandydaci 

otrzymali następującą ilość głosów: Jarosław Odrobiński – 5, Zbigniew Sabaciński – 16. Komisja Skrutacyjna 

stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego wybrany został Pan 

Zbigniew Sabaciński. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/1/2024. 

Następnie złożył gratulacje nowo wybranemu Przewodniczącemu Rady Powiatu Nakielskiego i przekazał mu 

insygnia władzy, tj. łańcuch Przewodniczącego Rady.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, podziękował radnym za zaufanie  

i powierzenie mu pełnienia zaszczytnej funkcji. Podziękował radnym Prawa i Sprawiedliwości za zgłoszenie 

kandydatury Pana Jarosława Odrobińskiego, a Panu Odrobińskiemu za kandydowanie na funkcję 

przewodniczącego rady powiatu.  

Powiedział, że pełnić funkcję przewodniczącego to wielki zaszczyt, ale też wielka odpowiedzialność. Oświadczył, 

że jest przekonany, że wspólnie dołożą wszelkich starań, aby sprawy mieszkańców powiatu nakielskiego szły  

w dobrym kierunku. Wyraził nadzieję, że wykażą się zbiorową mądrością, ścisłą współpracą i wzniosą ponad 

podziały, aby ich praca i działalność przyniosła oczekiwane owoce. Pogratulował radnym otrzymania mandatu 

zaufania społecznego od mieszkańców poszczególnych gmin powiatu nakielskiego i życzył wszystkim radnym,  

a szczególnie tym, którzy po raz pierwszy zasiadają w radzie powiatu, aby ta wspólna praca i inicjatywy przynosiły 

wiele satysfakcji i skuteczne rezultaty dla „małej Ojczyzny”, jak również mieszkańców powiatu nakielskiego. 
 

Następnie Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński przejął prowadzenie obrad sesji.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zwrócił się do radnych z prośbą  

o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pan Maciej Boinski, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej  

na funkcję Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego zgłosił kandydatury Pana Artura Michalaka oraz 

Pana Bartosza Łyszczarza. Przedstawił sylwetki kandydatów.  

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Nakielskiego zgłosił kandydaturę Pana Marka Kornalewicza. Przedstawił 

sylwetkę kandydata. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury. 

Więcej kandydatur nie zgłoszono.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przypomniał, że Komisja Skrutacyjna 

działa w składzie wybranym na początku sesji. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie projektu sposobu głosowania tajnego w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady 

Powiatu. 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała projekt sposobu głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu stosowany przy zgłoszeniu co najmniej dwóch 

kandydatów, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionego sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne 

przedstawiony przez Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej projekt sposobu głosowania. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, stosowany przy zgłoszeniu co najmniej dwóch 

kandydatów, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie procedury wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego. W tym celu zarządził 

przerwę w obradach sesji Rady Powiatu. 

Po wznowieniu obrad sesji Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie 

wyniku wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, po wznowieniu obrad, odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 21 radnych, 

głosów nieważnych oddało 0 radnych, wstrzymało się od głosowania 0 radnych. W głosowaniu tajnym kandydaci 

otrzymali następującą ilość głosów: Marek Kornalewicz – 5, Bartosz Łyszczarz – 17, Artur Michalak – 16 głosów. 
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Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego 

wybrani zostali Pan Bartosz Łyszczarz oraz Pan Artur Michalak. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/2/2024.  

Następnie złożył gratulacje Panu Radnemu Arturowi Michalakowi oraz Panu Radnemu Bartoszowi Łyszczarzowi 

i zaprosił ich do stołu prezydialnego.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, iż działając na podstawie  

art. 15 ust 2 ustawy o samorządzie powiatowym §53 ust. 1 statutu Powiatu Nakielskiego chciałby zaproponować 

zmianę porządku obrad poprzez wprowadzenie następujących projektów uchwał oraz dodatkowych punktów  

po punkcie 3 obecnego porządku: 

 

4. Wybór Starosty Nakielskiego. 

5. Wybór Wicestarosty Nakielskiego. 

6. Wybór członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

7. Wybór członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

8. Wybór członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nakielskiego oraz wyboru jej 

członków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu, przedmiotu ich działania oraz 

składu osobowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Promocji i Sportu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu Nakielskiego 

oraz wyboru jej członków. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

19. Wolne głosy. 

 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi 

do zaproponowanego porządku obrad sesji.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne zmieniony 

porządek obrad. 

 



Strona 7 z 27 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła zmieniony porządek obrad. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Zmieniony porządek obrad otrzymał następujące brzmienie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

3. Wybór przewodniczącego i wiceprzewodniczących Rady Powiatu Nakielskiego. 

4. Wybór Starosty Nakielskiego. 

5. Wybór Wicestarosty Nakielskiego. 

6. Wybór członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

7. Wybór członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

8. Wybór członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nakielskiego oraz wyboru jej 

członków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu, przedmiotu ich działania oraz 

składu osobowego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Promocji i Sportu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Powiatu Nakielskiego 

oraz wyboru jej członków. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

19. Wolne głosy. 

20. Zakończenie obrad sesji. 

 

Ad. 4/ Wybór Starosty Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zaproponował, aby dla wyboru Starosty 

Nakielskiego, Wicestarosty Nakielskiego oraz Członków Zarządu Powiatu Nakielskiego komisja skrutacyjna 

pracowała w dotychczasowym składzie.  

Zapytał, czy osoby powołane do Komisji Skrutacyjnej wyrażają zgodę na kontynuowanie pracy w komisji. 

Pani Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu  wyraziła zgodę. 

Pan Jacek Książek, Radny Rady Powiatu  wyraził zgodę. 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu,  wyraził zgodę. 
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Rada Powiatu Nakielskiego w głosowaniu imiennym w obecności 21 radnych jednogłośnie wybrała skład 

Komisji Skrutacyjnej dla wyboru Starosty Nakielskiego, Wicestarosty Nakielskiego oraz Członków 

Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził przerwę w obradach sesji,  

aby Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, wznowił obrady sesji Rady Powiatu. 

Poprosił, aby Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił informację o wynikach wyłonienia 

Przewodniczącego Komisji dla wyboru Starosty Nakielskiego, Wicestarosty Nakielskiego oraz Członków Zarządu 

Powiatu Nakielskiego.  

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została Pani Radna Aneta Skieresz. 

Pani Aneta Skieresz, Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej, odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował, że dla skutecznego wyboru 

wybrany na starostę powinien otrzymać bezwzględną większość głosów ustawowego składu rady w głosowaniu 

tajnym.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłaszanie kandydatur  

na Starostę Nakielskiego. 

Pan Maciej Boinski, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Klubu Koalicji Obywatelskiej  

na funkcję Starosty Nakielskiego zgłosił kandydaturę Pana Krzysztofa Błońskiego. Przedstawił sylwetkę 

kandydata. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał Pana Radnego Krzysztofa 

Błońskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na stanowisko Starosty Nakielskiego. 

Pan Krzysztof Błoński, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę. 

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości na funkcję 

Starosty Nakielskiego zgłosił kandydaturę Pani Beaty Danielewskiej-Szymczak. Przedstawił sylwetkę kandydatki. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał Panią Radną Beatę Danielewską-

Szymczak, czy wyraża zgodę na kandydowanie na stanowisko Starosty Nakielskiego. 

Pani Beata Danielewska-Szymczak, Radna Rady Powiatu, wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Więcej kandydatur nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie projektu sposobu głosowania tajnego w sprawie wyboru Starosty Nakielskiego 
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stosowany przy zgłoszeniu co  najmniej dwóch kandydatów, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu  

7 maja 2024 roku. 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała projekt sposobu głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Starosty Nakielskiego stosowany przy zgłoszeniu co  najmniej dwóch kandydatów, 

przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pan, Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionego sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne 

przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej projekt sposobu głosowania. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Starosty Nakielskiego stosowany przy zgłoszeniu co najmniej dwóch kandydatów, 

przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie procedury wyboru Starosty Nakielskiego. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady 

Powiatu. 

Po wznowieniu obrad sesji Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie 

wyniku wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, po wznowieniu obrad, odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 20 radnych, 

głosów nieważnych oddało 1 radnych, wstrzymało się od głosowania 0 radnych. W głosowaniu tajnym kandydaci 

otrzymali następującą ilość głosów: Krzysztof Błoński – 16, Beata Danielewska-Szymczak – 4. Komisja 

Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na Starostę Nakielskiego wybrany został Pan Krzysztof Błoński. 

Ustępujący z funkcji Starosty Nakielskiego Pan Tadeusz Sobol złożył gratulacje nowo wybranemu 

Staroście Panu Krzysztofowi Błońskiemu i przekazał mu insygnia władzy, tj. łańcuch Starosty Nakielskiego.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, złożył gratulacje nowo wybranemu 

Staroście Nakielskiemu Panu Krzysztofowi Błońskiemu i odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Starosty 

Nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/3/2024.  
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Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział: „Z wielką radością i zobowiązaniem staję przed 

wami jako nowo wybrany starosta. To dla mnie ogromny zaszczyt i przywilej móc służyć naszej społeczności w tak 

ważnej roli. Chciałbym podzielić się z wami kilkoma myślami na temat naszej wspólnej przyszłości. Mieszkam  

w Nakle od urodzenia i wiem, że nasz powiat posiada nieograniczone możliwości i ogromny potencjał. Mamy 

bogatą historię, piękną kulturę i niezwykłą społeczność, która jest naszym największym skarbem. Jestem 

przekonany, że wspólnie możemy osiągnąć wiele. Naszym celem jest rozwój powiatu na wielu płaszczyznach. 

Chcemy stworzyć jeszcze lepsze warunki sprzyjające rozwojowi gospodarczemu, aby przedsiębiorcy mogli 

rozwijać swoją działalność, a mieszkańcy mieli swobodny dostęp do miejsc pracy i wysokiej jakości usług. 

Jednocześnie będziemy dbać o środowisko naturalne rozwijając ekologiczne inicjatywy i promując zrównoważony 

rozwój. Będziemy kontynuowali rozpoczęte inwestycje, ale podejmiemy również nowy inicjatywy związane 

chociażby z budową i modernizacją dróg. Edukacja w naszych planach zajmuje szczególne miejsce. Chcemy 

zapewnić dzieciom i młodzieży jak najlepsze warunki do nauki i rozwoju. Ponadto pragniemy promować nasze 

dziedzictwo kulturowe i artystyczne, aby powiat nakielski był miejscem pełnym życia kulturalnego i twórczego. 

Jednak naszym największym atutem są ludzie. Dlatego też będziemy dążyć do budowania wspólnoty obywatelskiej 

we wzajemnym szacunku, w poczuciu wspólnoty obywatelskiej i otwartości. Chcemy, aby każdy mieszkaniec czuł 

się doceniony i miał możliwość aktywnego uczestnictwa w życiu społecznym bez względu na wiek. Przede 

wszystkim jednak naszym zadaniem jest zapewnienie bezpieczeństwa naszym mieszkańcom. Panie i Panowie 

Radni, stoimy przed wielkim wyzwaniem, ale wierzę, że dzięki determinacji i dobrej współpracy osiągniemy 

wyznaczone cele. Razem możemy spowodować, że nasz powiat stanie się jeszcze lepszym miejscem do życia  

i rozwoju. Zaufaliście mi, a ja obiecuję, że będę ciężko pracować każdego dnia, by was nie zawieść. Życzę nam 

wszystkim owocnej i pełnej sukcesów przyszłości.  

Pozwólcie państwo, że podziękuję osobom, które były ze mną w szczególnie ważnych momentach. Mojej żonie 

Danucie, która przez prawie 40 lat jest ze mną na dobre i złe, wspiera mnie dobrymi radami, ale też dyscyplinuje. 

Pani Poseł Iwonie Kozłowskiej za zaangażowanie i pomoc w realizacji wielu inicjatyw na rzecz mieszkańców 

naszej „małej Ojczyzny”. Panu Burmistrzowi Sławomirowi Napierale za to, że dał mi możliwość pracy dla gminy 

Nakło. Wspólnie osiągnęliśmy cele, które wcześniej wydawały się niemożliwe. Nauczyłem się przez te lata,  

że działając zgodnie razem stać nas na dużo więcej. Dziękuję Panu Dyrektorowi Michałowi Poczobutowi  

za ogromne zaangażowanie w budowę samorządowej wspólnoty w gminie Kcynia. Bardzo się cieszę, że do naszej 

rady dołączyli młodzi, chętni do pracy ludzie. Dziękuję również liderom naszych list – Jarosławowi Schulzowi  

i Arturowi Michalakowi za pomoc w ciężkiej pracy podczas kampanii w swoich okręgach wyborczych. Dziękuję 

również Zarządowi Powiatu. Za wami intensywny i niełatwy czas, ale zawsze mogliśmy liczyć na dobrą 

współpracę. Pan Starosta Tadeusz Sobol, jako wieloletni zasłużony samorządowiec z pewnością dla wielu z nas 

jest i będzie wzorem do naśladowania. Dziękuję również Ignacemu Pogodzińskiemu i Tomkowi Miłowskiemu  

za twarde negocjacje, ale najważniejsze jest cel, że taka koalicja powstała. Dziękuję bardzo. Przed nami okres 

pięciu lat pracy na rzecz powiatu nakielskiego. Czas wyzwań i nadziei związanych z napływającymi z Unii 

Europejskiej środkami oraz z funduszami z Krajowego Funduszu Odbudowy. Wspólnie zrobimy wszystko, aby nie 

zawieść zaufania, jakim obdarzyli nas mieszkańcy naszej „małej wyjątkowej Ojczyzny”. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, pogratulował nowo wybranemu Staroście 

Nakielskiemu oraz życzył owocnej pracy na rzecz powiatu nakielskiego i jego mieszkańców. Podziękował panu 
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Staroście Tadeuszowi Sobolowi za długoletnią pracę w samorządzie powiatowym, jak również za sprawowanie 

funkcji starosty nakielskiego w ostatniej kadencji. 

 

Ad. 5/ Wybór Wicestarosty Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Pana Starostę o wskazanie 

kandydata na stanowisko Wicestarosty. 

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, na stanowisko Wicestarosty Nakielskiego wskazał 

kandydaturę Pana Radnego Michała Dubkowskiego. Następnie krótko przedstawił sylwetkę kandydata.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał zgłoszonego kandydata – Pana 

Radnego Michała Dubkowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na stanowisko Wicestarosty Nakielskiego. 

Pan Michał Dubkowski, Radny Rady Powiatu,  wyraził zgodę. 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, powiedział, że w imieniu radnych Prawa  

i Sprawiedliwości chciałby zgłosić kandydaturę pana Radnego Jarosława Odrobińskiego na stanowisko 

Wicestarosty. 

Zbigniew Sobociński, Przewodniczący Rady Powiatu, oddał głos mecenasowi Krzysztofowi 

Bukowskiemu. 

Pan Krzysztof Bukowski, Radca Prawny, wyjaśnił, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym 

wyłącznie starosta ma prawo do zgłaszania kandydatów do zarządu powiatu. Nie ma takiej możliwości ze strony 

radnych. Rada wybiera członków zarządu powiatu wyłącznie na wniosek starosty. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Przewodniczącą Komisji 

Skrutacyjnej o odczytanie projektu sposobu głosowania tajnego w sprawie wyboru Wicestarosty Nakielskiego, 

przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała projekt sposobu głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Wicestarosty Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 

2024 roku. 

Pan, Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionego sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne 

przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej projekt sposobu głosowania. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Wicestarosty Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 

2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie procedury wyboru Wicestarosty Nakielskiego. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji 

Rady Powiatu. 

Po wznowieniu obrad sesji Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie 

wyniku wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, po wznowieniu obrad, odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 21 radnych, 

głosów nieważnych oddało 0 radnych, wstrzymało się od głosowania 3 radnych. W głosowaniu tajnym  

za kandydaturą Michała Dubkowskiego na Wicestarostę Nakielskiego głosowało 18 radnych. Przeciw było  

0 radnych. Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na Wicestarostę Nakielskiego wybrany 

został Pan Michał Dubkowski. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, złożył gratulacje nowo wybranemu 

Wicestaroście Nakielskiemu, Panu Michałowi Dubkowskiemu i odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Wicestarosty Nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/4/2024.  

Ad. 6/ Wybór Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że jako pierwszy zostanie 

wybrany członek zarządu, który zostanie zatrudniony na podstawie wyboru na czas określony do dnia 31 grudnia 

2025 roku. Poprosił Pana Starostę o wskazanie kandydata. 

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, na funkcję członka Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę 

Pana Radnego Tomasza Miłowskiego. Następnie przedstawił sylwetkę kandydata. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał zgłoszonego kandydata – Pana 

Radnego Tomasza Miłowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję członka Zarządu Powiatu. 

Pan Tomasz Miłowski, Radny Rady Powiatu  wyraził zgodę. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przypomniał, że Komisja Skrutacyjna 

działa w dotychczasowym składzie i poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie projektu sposobu 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, który zostanie zatrudniony  

na podstawie wyboru na czas określony do dnia 31 grudnia 2025 roku, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu 

w dniu 7 maja 2024 roku. 



Strona 13 z 27 

 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała projekt sposobu głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, który zostanie zatrudniony na podstawie 

wyboru na czas określony do dnia 31 grudnia 2025 roku, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 7 maja 

2024 roku. 

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział że jest radnym trzecią kadencję i pierwszy 

raz spotyka się z czymś takim, aby powoływać członka zarządu, który będzie zatrudniony przez powiat nakielski. 

Zapytał Starostę Nakielskiego, skąd taki pomysł. Zapytał również, dlaczego zatrudnienie ma być na czas  

do 31 grudnia 2025 roku i ile to będzie kosztowało powiat nakielski.  

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że z pokorą podchodzi do pracy zarządu, który 

w tej chwili jest powoływany. Oświadczył, że chciałby zauważyć, iż obecny Wicestarosta i on mają duże 

doświadczenie, ale jeżeli chodzi o pracę w gminie, natomiast chyli czoła przed tym, jakie doświadczenie ma pan 

Tomasz Miłowski. W związku z tym zastanawiali się, jak to zrobić i uważają, że praca na etacie tak zwanego 

„drugiego wicestarosty” jest zasadna po to, żeby zachować ciągłość pracy zarządu. Jest to jedyna podstawa  

do zaproponowania takiego wyboru. Dodał, że uchwała została przemyślana, sprawdzona ze służbami prawnymi  

i wierzy, że będzie skuteczna. 

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, nawiązał do słów Starosty Nakielskiego pytając, jak 

to możliwe, że nie są przygotowani i dlatego powołują etatowego członka zarządu. Stwierdził, że jeżeli ktoś nie 

czuje się na siłach, to nie powinien podejmować się pełnienia tej funkcji.  

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, oświadczył, że jest to dopuszczalne, zgodne z prawem  

i że najważniejszy jest skutek. Dodał, że chciałby, żeby praca zarządu była ciągła i taka jest ich propozycja,  

a wybór należy do radnych. 

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, zapytał, skąd wzięła się data 31 grudnia 2025 roku. 

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, odpowiedział, że półtora roku wyznaczyli sobie jako okres 

wystarczający do tego, żeby do tego czasu zaproponować nową wizję pracy zarządu.  

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, powiedział, że wizja powinna być przedstawiona teraz, 

a nie za półtora roku. 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, powiedział, że chciałby ponowić pytanie Radnego 

Adama Tchórzowskiego w kwestii finansowej. Zapytał, czy w aktualnym budżecie powiatu nakielskiego znajduje 

się kwota zabezpieczona na wynagrodzenie dla etatowego członka zarządu, bo przecież budżet jest określany 

wcześniej. Zapytał również, czy są jakieś szczególne zadania dodatkowe, które będą przypisane etatowemu 

członkowi zarządu. 

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, powiedział, że prosi o zabranie głosu panią Skarbnik 

Powiatu. 

Pani Natalia Zmudzińska, Skarbnik Powiatu, powiedziała, że na stanowisko „etatowego” członka 

zarządu środki w budżecie są zabezpieczone. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zamknął dyskusję i zapytał, czy są pytania 

lub uwagi do przedstawionego sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne 

przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej projekt sposobu głosowania. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, który zostanie zatrudniony na podstawie 

wyboru na czas określony do dnia 31 grudnia 2025 roku, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu w dniu 

7 maja 2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie procedury wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, który zostanie zatrudniony  

na podstawie wyboru na czas określony do dnia 31 grudnia 2025 roku. W tym celu zarządził przerwę w obradach 

sesji Rady Powiatu. 

Po wznowieniu obrad sesji Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński, poprosił Przewodniczącą 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie 

wyniku wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, po wznowieniu obrad, odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 21 radnych, 

głosów nieważnych oddało 0 radnych, wstrzymał się od głosowania 1 radny. W głosowaniu tajnym za kandydaturą 

Tomasza Miłowskiego na Członka Zarządu głosowało 15 radnych. Przeciw było 5 radnych. Komisja Skrutacyjna 

stwierdziła, że w głosowaniu tajnym na Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, który zostanie zatrudniony  

na podstawie wyboru na czas określony do dnia 31 grudnia 2025 roku wybrany został Pan Tomasz Miłowski. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, złożył gratulacje nowo wybranemu 

Członkowi Zarządu, Panu Tomaszowi Miłowskiemu. Powiedział, że  jest przekonany, że długoletnia praca, 

działalność w samorządzie powiatowym i pełnione funkcje dobrze posłużą wszystkim mieszkańcom powiatu 

nakielskiego. Następnie odczytał treść uchwały w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, która 

została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/5/2024.  

 

Ad. 7/ Wybór Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że przechodzą do wyboru 

drugiego Członka Zarządu. Poprosił Pana Starostę o wskazanie kandydata. 

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, na funkcję członka Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę 

Pana Radnego Ignacego Pogodzińskiego. Następnie przedstawił sylwetkę kandydata. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał zgłoszonego kandydata – Pana 

Radnego Ignacego Pogodzińskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję członka Zarządu Powiatu. 

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu,  wyraził zgodę. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przypomniał, że Komisja Skrutacyjna 

działa w dotychczasowym składzie i poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie projektu sposobu 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady 

Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała projekt sposobu głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu  

w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pan, Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionego sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne 

przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej projekt sposobu głosowania. 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu  

w dniu 7 maja 2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie procedury wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. W tym celu zarządził przerwę  

w obradach sesji Rady Powiatu. 

Po wznowieniu obrad sesji Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie 

wyniku wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, po wznowieniu obrad, odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 21 radnych, 

głosów nieważnych oddało 0 radnych, wstrzymało się od głosowania 5 radnych. W głosowaniu tajnym  

za kandydaturą Ignacego Pogodzińskiego na Członka Zarządu głosowało 16 radnych. Przeciw było 0 radnych. 
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Komisja Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym Pan Ignacy Pogodziński został wybrany na Członka 

Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, złożył gratulacje nowo wybranemu 

Członkowi Zarządu, Panu Ignacemu Pogodzińskiemu. Powiedział, że  jest przekonany, że praca w samorządzie 

gminnym i powiatowym oraz pełnione funkcje będą nieocenionym wkładem do pracy Zarządu Powiatu i na rzecz 

samorządu powiatowego i mieszkańców powiatu nakielskiego. Następnie odczytał treść uchwały w sprawie 

wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/6/2024.  

Ad. 8/Wybór Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że przechodzą do wyboru 

trzeciego Członka Zarządu. Poprosił Pana Starostę o wskazanie kandydata. 

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, na funkcję członka Zarządu Powiatu zgłosił kandydaturę 

Pana Radnego Macieja Boinskiego. Przedstawił pokrótce jego sylwetkę. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał zgłoszonego kandydata – Pana 

Radnego Macieja Boinskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję członka Zarządu Powiatu. 

Pan Maciej Boinski, Radny Rady Powiatu,  wyraził zgodę. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przypomniał, że Komisja Skrutacyjna 

działa w dotychczasowym składzie i poprosił Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie projektu sposobu 

głosowania tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady 

Powiatu w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, odczytała projekt sposobu głosowania 

tajnego w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu  

w dniu 7 maja 2024 roku. 

Pan, Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są pytania lub uwagi  

do przedstawionego sposobu głosowania. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał pod głosowanie imienne 

przedstawiony przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej projekt sposobu głosowania. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie przyjęła sposób głosowania tajnego  

w sprawie wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, przeprowadzonego na sesji Rady Powiatu  

w dniu 7 maja 2024 roku. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną  

o przygotowanie procedury wyboru Członka Zarządu Powiatu Nakielskiego. W tym celu zarządził przerwę  

w obradach sesji Rady Powiatu. 
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Po wznowieniu obrad sesji Pan Przewodniczący Zbigniew Sabaciński, poprosił Przewodniczącego 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie procedury głosowania.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, rozdała radnym karty do głosowania,  

a następnie rozpoczęła procedurę oddawania głosów. Odczytywała nazwiska i imiona radnych w kolejności 

zgodnej z listą obecności. Radni podchodzili kolejno do urny celem oddania głosu. Nad przebiegiem głosowania 

czuwali członkowie Komisji Skrutacyjnej.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił Komisję Skrutacyjną o ustalenie 

wyniku wyborów. W tym celu zarządził przerwę w obradach sesji Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pani Aneta Skieresz, Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej, po wznowieniu obrad, odczytała 

protokół Komisji Skrutacyjnej, zgodnie z którym głosowało 21 radnych. Głosów ważnych oddało 21 radnych, 

głosów nieważnych oddało 0 radnych, wstrzymało się od głosowania 3 radnych. W głosowaniu tajnym  

za kandydaturą Macieja Boinskiego na Członka Zarządu głosowało 15 radnych. Przeciw było 3 radnych. Komisja 

Skrutacyjna stwierdziła, że w głosowaniu tajnym Pan Maciej Boinski został wybrany na Członka Zarządu Powiatu 

Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, złożył gratulacje nowo wybranemu 

członkowi Zarządu Powiatu, Panu Maciejowi Boinskiemu i życzył mu owocnej pracy na rzecz samorządu 

powiatowego. Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru członka Zarządu Powiatu Nakielskiego, która została 

zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/7/2024.  

Pan Przewodniczący Sabaciński oświadczył, że tym samym został wybrany Zarząd Powiatu Nakielskiego 

w pełnym składzie. Życzył Zarządowi dobrej pracy, dobrej współpracy, dobrych efektów ku zadowoleniu 

mieszkańców powiatu nakielskiego i całego samorządu powiatowego. 

Następnie ogłosił 15 minut przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad Rada przystąpiła do procedowania uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Nakielskiego 

 

Ad. 9/ Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

zapytał, czy są pytania lub uwagi co do jej treści. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 20 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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W tym miejscu pojawiły się wątpliwości co do prawidłowości przeprowadzonego głosowania, w związku z czym 

pan Przewodniczący poprosił o opinię Radcę Prawnego. 

Pan Krzysztof Bukowski, Radca Prawny, powiedział, że pan Starosta nie powinien brać udziału  

w głosowaniu, które dotyczy jego interesu prawnego. W związku z tym należy przeprowadzić jeszcze jedno 

głosowanie w sprawie (reasumpcja głosowania). 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zarządził ponowne głosowanie nad 

projektem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 20 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymuję się” (Starosta Nakielski pan Krzysztof Błoński nie wziął udziału w głosowaniu) podjęła 

uchwałę w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nakielskiego, która została zapisana w rejestrze 

uchwał pod Nr I/8/2024.  

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nakielskiego oraz 

wyboru jej członków. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że zanim przejdą do zgłaszania 

kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej, przedstawi informację dotyczącą utworzonych klubów radnych. 

Oznajmił, że wpłynęły do niego pisma o utworzeniu trzech klubów radnych. Pan Przewodniczący odczytał 

wskazane pisma /pisma stanowią załącznik do protokołu sesji/.  

W ramach Rady Powiatu Nakielskiego powstały następujące kluby radnych: 

1. Klub radnych powiatu nakielskiego Koalicja Obywatelska, do którego przystąpili radni: Boinski Maciej, 

Błoński Krzysztof, Duda-Nowicka Anna, Łyszczarz Bartosz, Michalak Artur, Osiński Jacek, Skieresz 

Aneta. Przewodniczącym Klubu został pan Maciej Boinski. 

2. Klub Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego Trzeciej Drogi, do którego przystąpili radni: 

Bagnerowski Ryszard jako członek Klubu, Książek Jacek jako członek Klubu, Miłowski Tomasz jako 

Przewodniczący Klubu. 

3. Klub Radnych „Razem dla Powiatu Nakielskiego”, do którego przystąpili radni: Dubkowski Michał, 

Kominiak Edward, Pogodziński Ignacy, Sabaciński Zbigniew, Warmke Jarosław. Przewodniczącym 

Klubu został pan Ignacy Pogodziński.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłaszanie kandydatów  

na członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nakielskiego.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga na członków Komisji Rewizyjnej zgłosił 

następujących kandydatów: pana radnego Jacka Osińskiego (Koalicja Obywatelska), pana radnego Bartosza 

Łyszczarza (Koalicja Obywatelska), pana radnego Jacka Książka (Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga) 
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oraz swoją osobę, tj. radnego Jarosława Warmke („Razem dla Powiatu Nakielskiego”). 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwość na członka 

Komisji Rewizyjnej zgłosił kandydaturę pana radnego Adama Tchórzewskiego.  

Pan Krzysztof Bukowski, Radca Prawny, powiedział, że pan radny Bartosz Łyszczarz nie może być 

członkiem Komisji Rewizyjnej, ponieważ jest członkiem Prezydium Rady Powiatu. Stwierdził, iż w związku  

z tym trzeba wskazać inną kandydaturę na członka Komisji Rewizyjnej.  

Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, zapytał, czy może on być członkiem jakiejś innej 

komisji Rady Powiatu Nakielskiego.    

Pan Krzysztof Bukowski, Radca Prawny, powiedział, że może być członkiem komisji stałej Rady 

Powiatu, poza Komisją Rewizyjną i Komisją Skarg, Wniosków i Petycji.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, na wniosek Starosty Nakielskiego zarządził 

5 minut przerwy w obradach sesji.  

Po wznowieniu obrad sesji, pan Przewodniczący jeszcze raz poprosił pana Jarosława Warmke  

o wskazanie kandydatów do pracy w Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nakielskiego. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga na członków Komisji Rewizyjnej zgłosił 

następujących kandydatów: panią radną Annę Dudę-Nowicką (Koalicja Obywatelska), pana radnego Jacka 

Osińskiego (Koalicja Obywatelska), pana radnego Jacka Książka (Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga) 

oraz swoją osobę, tj. radnego Jarosława Warmke („Razem dla Powiatu Nakielskiego”). 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości na członka 

Komisji Rewizyjnej ponownie zgłosił kandydaturę pana radnego Adama Tchórzewskiego.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są jeszcze jakieś kandydatury. 

Więcej kandydatów nie zgłoszono.  

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał kolejno zgłoszonych radnych,  

czy wyrażają zgodę na bycie kandydatem na członka Komisji Rewizyjnej. 

 Wszyscy zgłoszeni radni kolejno wyrazili zgodę na bycie kandydatem na członka Komisji Rewizyjnej.    

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nakielskiego oraz wyboru jej członków, która została zapisana  

w rejestrze uchwał pod Nr I/9/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 11/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o przedstawienie kandydatów  

na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga jako kandydata na Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej zgłosił pana radnego Adama Tchórzewskiego (Prawo i Sprawiedliwość). 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał pana radnego Adama 

Tchórzewskiego, czy wyraża zgodę na bycie kandydatem na funkcję Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

 Pan Adam Tchórzewski, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę.  

Więcej kandydatów nie zgłoszono.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał treść projektu uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 20 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, która 

została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/10/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Powiatu, przedmiotu ich działania 

oraz składu  osobowego. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że w projekcie uchwały 

zaproponował pozostawienie tej samej ilości i zakresu zadań komisji jak w minionej kadencji Rady Powiatu. 

Zapytał, czy są uwagi do jego propozycji. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga złożył wniosek o zwiększenie składu 

osobowego Komisji Budżetu i Finansów do 5 osób. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są inne propozycje w zakresie 

pozostałych komisji. Przypomniał, że dotychczas Komisja Budżetu i Finansów liczyła 4 osoby, Komisja Zdrowia, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska – 3 osoby, a Komisja Edukacji, Promocji i Sportu – 5 osób  

i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 3 osoby.  

  Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, złożył wniosek o to, aby Komisja Zdrowia, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska liczyła 5 osób, Komisja Edukacji, Promocji i Sportu – 5 osób 

i Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – 4 osoby. 
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy są jeszcze jakieś inne 

propozycje. 

Więcej propozycji nie zgłoszono. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał pana Mecenasa, czy są jakieś uwagi 

prawne co do tego, co zostało przedstawione.  

Pan Krzysztof Bukowski, Radca Prawny, powiedział, że nie. Stwierdził, że teraz radni mogą zgłaszać 

kandydatów do poszczególnych komisji w takiej liczbie, jaka została zaproponowana przez pana Radnego. 

Oznajmił, że jeżeli uchwała co do takiej liczby radnych zostanie przegłosowana, wówczas Rada ustali zarówno 

liczbę członków poszczególnych komisji  i ich skład osobowy.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, w związku z powyższym poprosił  

o składanie propozycji składu wszystkich komisji wskazanych w projekcie uchwały. Poprosił najpierw  

o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Budżetu i Finansów. 

 Pan Marek Kornalewicz, Radny Rady Powiatu, w imieniu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  

na członków Komisji Budżetu i Finansów zgłosił następujących kandydatów: panią radną Beatę Danielewską-

Szymczak i pana radnego Mariusza Skoczka.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga na członków Komisji Budżetu i Finansów 

zgłosił następujących kandydatów: pana radnego Macieja Boinskiego (Koalicja Obywatelska), pana Artura 

Michalaka (Koalicja Obywatelska) oraz swoją osobę, tj. radnego Jarosława Warmke („Razem dla Powiatu 

Nakielskiego”).  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłaszanie kandydatów  

na członków Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictw Ludowe Trzecia Droga na członków Komisji Zdrowia, 

Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska zgłosił następujących kandydatów: pana radnego Jacka 

Osińskiego, pana radnego Ignacego Pogodzińskiego, pana Macieja Boinskiego i pana radnego Bartosza 

Łyszczarza.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że na razie zgłoszono 4 osoby. 

Poprosił o zgłoszenie kolejnych kandydatur, skoro padła propozycja, aby Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska składała się z 5 członków.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, złożył wniosek o 1 minutę przerwy w obradach sesji. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, przychylił się do wniosku pana radnego 

Jarosława Warmke i zarządził przerwę w obradach sesji. 

 

Po wznowieniu obrad pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji Edukacji, 

Promocji i Sportu. 
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Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów: Koalicja Obywatelska, „Razem dla 

Powiatu Nakielskiego” oraz Polskie Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga na członków Komisji Edukacji, Promocji 

i Sportu zgłosił następujących kandydatów: panią radną Annę Dudę-Nowicką (Koalicja Obywatelska), panią radną 

Anetę Skieresz (Koalicja Obywatelska), pana radnego Tomasza Miłowskiego (Polskie Stronnictwo Ludowe 

Trzecia Droga).  

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, w imieniu Radnych Prawa i Sprawiedliwości   

na członków Komisji Edukacji, Promocji i Sportu zgłosił następujących kandydatów: pana radnego Jarosława 

Odrobińskiego i pana radnego Marka Kornalewicza.   

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że po złożeniu tych propozycji 

składów komisji stałych Rady, jeden z radnych – pan radny Krzysztof Napieralski – pozostaje bez nominacji  

do pracy w komisji. Zwrócił uwagę, że wcześniej był wniosek, aby Komisja Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska liczyła 5 osób. Stwierdził, że w tej chwili zgłoszone są z tylko 4 kandydatury. 

Zapytał, czy pan radny Krzysztof Napieralski chciałby być członkiem tej Komisji.  

Pan Krzysztof Napieralski, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę na bycie kandydatem na członka 

Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że wobec tego zgłoszonych 

zostało 5 osób do Komisji Budżetu i Finansów, 5 osób do Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego  

i Ochrony Środowiska oraz 5 osób do Komisji Edukacji, Promocji i Sportu. Stwierdził, że jest to zgodne  

z wcześniejszym wnioskiem pana radnego Jarosława Warmke co do liczby członków poszczególnych komisji.  

Zapytał, czy są pytania lub uwagi co do treści projektu uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady 

Powiatu, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego.   

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał treść projektu uchwały,  

a następnie poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania 

stałych komisji Rady Powiatu, przedmiotu ich działania oraz składu osobowego, która została zapisana  

w rejestrze uchwał pod Nr I/11/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłoszenie kandydatów  

na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

Pan Mariusz Skoczek, Radny Rady Powiatu, w imieniu Radnych Prawa i Sprawiedliwości na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów zgłosił kandydaturę pana radnego Jarosława Warmke.  
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał pana radnego Jarosława Warmke, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

 Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/12/2024.  

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłoszenie kandydatów  

na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska.  

Pan Ignacy Pogodziński, Radny Rady Powiatu, w imieniu Koalicji jako kandydata  

na Przewodniczącego Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska zgłosił pana radnego Jacka 

Osińskiego.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał pana radnego Jacka Osińskiego, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa Publicznego 

i Ochrony Środowiska. 

 Pan Jacek Osiński, Radny Rady Powiatu, wyraziła zgodę.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 20 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymuję się” podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Bezpieczeństwa 

Publicznego i Ochrony Środowiska, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/13/2024.  

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Promocji i Sportu

  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłoszenie kandydatów  

na funkcję Przewodniczącego Komisji Edukacji, Promocji i Sportu. 

 Pani Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu, w imieniu Klubu jako kandydata na Przewodniczącą 

Komisji Edukacji, Promocji i Sportu zgłosiła panią radną Annę Dudę-Nowicką. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał panią radną Annę Dudę-Nowicką, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącej Komisji Edukacji, Promocji i Sportu. 
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Pani Anna Duda-Nowicka, Radna Rady Powiatu,  wyraziła zgodę.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych przy 20 głosach „za”, 0 głosach „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Promocji  

i Sportu, która została zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/14/2024.  

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 16/ Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu 

Nakielskiego oraz wyboru jej członków. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłaszanie kandydatów  

na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Koalicji na członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji zgłosił następujące kandydatury: pana radnego Ryszarda Bagnerowskiego (Polskie 

Stronnictwo Ludowe Trzecia Droga), pana radnego Edwarda Kominiaka („Razem dla Powiatu Nakielskiego”)  

i panią radną Anetę Skieresz (Koalicja Obywatelska).  

 Pan Marek Kornalewicz, Radny Rady Powiatu,  w imieniu Radnych Prawa i Sprawiedliwości  

na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosił kandydaturę pana radnego Mariusza Skoczka. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał kolejno zgłoszonych kandydatów, 

czy wyrażają zgodę na bycie kandydatem na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Wszyscy zgłoszeni kandydaci kolejno wyrazili zgodę na bycie kandydatem na członka Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji.    

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.  

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie powołania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Powiatu Nakielskiego oraz wyboru jej członków, która została 

zapisana w rejestrze uchwał pod Nr I/15/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 17/ Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poprosił o zgłoszenie kandydatów  

na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Pani Aneta Skieresz, Radna Rady Powiatu, w imieniu Klubu jako kandydata na funkcję 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zgłosiła pana radnego Ryszarda Bagnerowskiego.  
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Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał pana radnego Ryszarda 

Bagnerowskiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie na funkcję Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji. 

 Pan Ryszard Bagnerowski, Radny Rady Powiatu, wyraził zgodę.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie.   

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyboru 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr I/16/2024. 

Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 18/ Podjęcie uchwały w sprawie delegowania dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, na wniosek Starosty Nakielskiego 

zarządził 5 minut przerwy w obradach sesji.  

Po wznowieniu obrad pan Przewodniczący poprosił o zgłoszenie kandydatur do pracy w Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Klubów Koalicji zaproponował, aby Rada  

do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku delegowała pana Starostę Krzysztofa Błońskiego oraz pana radnego 

Krzysztofa Napieralskiego.  

Pan Krzysztof Bukowski, Radca Prawny, powiedział, że pan Starosta nie może być delegowany przez 

Radę, ponieważ  z urzędu jest Przewodniczącym Komisji Bezpieczeństwa i Porządku.  

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, na wniosek Starosty Nakielskiego 

zarządził przerwę w obradach sesji. 

Po wznowieniu obrad pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu pana radnego Jarosława Warmke. 

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, w imieniu Koalicji zaproponował, aby Rada do Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku delegowała pana radnego Ryszarda Bagnerowskiego oraz pana radnego Krzysztofa 

Napieralskiego. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zapytał, czy zgłoszeni kandydaci wyrażają 

zgodę na pracę w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Pan radny Ryszard Bagnerowski i Pan radny Krzysztof Napieralski wyrazili zgodę na pracę  

w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, odczytał projekt uchwały, a następnie 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Powiatu Nakielskiego w obecności 21 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie delegowania 

dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, która została zapisana w rejestrze uchwał pod  

Nr I/17/2024.  
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Imienny wynik głosowania z systemu informatycznego stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 19/ Wolne głosy. 

   Pan Jarosław Odrobiński, Radny Rady Powiatu, stwierdził, że jako tzw. radny nowicjusz przypatruje 

i przysłuchuje się obradom tej pierwszej sesji, sesji dla niego debiutanckiej. Zaznaczył jednak, że jest już 

samorządowcem z 17-letnim doświadczeniem. Zwrócił uwagę, że jest coś, co go niepokoi w podziale władzy 

wykonawczej (chodzi o Zarząd Powiatu) oraz władzy uchwałodawczej (chodzi o Prezydium Rady Powiatu). 

Powiedział, że w składzie tych dwóch organów zabrakło przedstawiciela z okręgu nr 3 Mrocza, Sadki. Pan Radny 

stwierdził, że jego pytanie/sugestia brzmi: „Czyżby byli zepchnięci na jakiś boczny tor”. Oznajmił, że osiągnął 

wynik 870 głosów, co oznacza, że mieszkańcy okręgu Mrocza i Sadki zaufało mu. Jeszcze raz podkreślił, że trochę 

brakuje mu przedstawiciela w tych dwóch wskazanych organach. Zwracając się do pana Starosty, 

Przewodniczącego Rady oraz Radnych, powiedział, iż ma nadzieję, że nie zapomną o okręgu nr 3 Mrocza i Sadki. 

Zwrócił uwagę, że pan Starosta w swoim wystąpieniu wskazał na bardzo ważną rzecz. Chodzi o zrównoważony 

rozwój, który ma być na uwadze przyszłej działalności. Pan radny Jarosław Odrobiński zaznaczył, że Radny Senior 

powiedział, że powiat nakielski składa się z 5 gmin. Stwierdził, iż stąd jego apel, aby mimo braku w organach 

Powiatu przedstawiciela z Mroczy i Sadek, pamiętano o nich. Następnie pan radny Jarosław Odrobiński 

powiedział, iż chciałby radnym podarować w prezencie jako wskazówkę magnez na lodówkę z napisem „Mrocza” 

oraz gadżet promocyjny z napisem „Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Mroczy” przedstawiający starówkę 

tego miasta. Podkreślił, iż za chwilę rozda to radnym w dowód swego otwarcia w dalszym działaniu na rzecz 

społeczności całego powiatu. Stwierdził, że wszyscy to dzisiaj ślubowali. Oznajmił, że zanim rozda te drobne 

upominki, to chciałby jeszcze zaprosić wszystkich radnych na XIV Wojewódzki Konkurs Twórczości  

Osób z Niepełnosprawnościami pt. „Razem przez Świat”, który odbędzie się w dniu 15 maja  2024 roku  

o godz. 10.00 na stadionie miejskim w Mroczy, ul. Sportowa 1. Zaznaczył, że zaproszenie to zostało wystosowane 

przez Kierownika, Kadrę i Uczestników Towarzystwa Przyjaciół Dzieci, Kujawsko-Pomorski Oddział Regionalny 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Mroczy. Dodał, że patronat honorowy nad tym wydarzeniem objął Burmistrz 

Miasta i Gminy Mrocza. W tym miejscu pan radny Jarosław Odrobiński wstał i rozdał Radnym drobne upominki, 

o których wspomniał wcześniej.  

Pan Jarosław Warmke, Radny Rady Powiatu, powiedział, że ma prośbę dotyczącą czerwcowej sesji 

Rady Powiatu. Stwierdził, że do tej pory sesje zawsze odbywały się w ostatnią środę miesiąca. Zwrócił uwagę,  

że czerwiec to miesiąc wakacyjny. Poprosił, aby sesja w czerwcu odbyła się tydzień wcześniej, niż zwyczajowo 

ma to miejsce.   

 Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, zadeklarował, że ta sugestia zostanie wzięta 

pod uwagę.  

Pan Krzysztof Błoński, Starosta Nakielski, stwierdził: „Dzisiaj to są tylko słowa, ale tak naprawdę  

po czynach ich poznacie”. Powiedział, że negocjacje koalicyjne wcale nie były łatwe. Trudno było pogodzić 

wszystkie strony, zarówno jeżeli chodzi o budowanie Koalicji, jak i tzw. kwestie terytorialne. Pan Starosta wskazał 

co jest jego zamierzeniem. Zaznaczył, że samemu można niewiele. Stwierdził, że tak samo jest jeżeli chodzi  

o Powiat. Oznajmił, iż widzi to tylko i wyłącznie jako ścisłą współpracę z Burmistrzami, z samorządami 

gminnymi. Podkreślił, że wtedy będzie ich stać na wiele więcej. Pan Starosta powiedział, że „do tanga trzeba 
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dwojga”. Zadeklarował, że będą wyciągać rękę nie tylko do jednego, czy drugiego. Stwierdził, że są całością, całą 

wspólnotą. Oznajmił, że tak właśnie widzi pracę w tej kadencji. Jeszcze raz zwrócił uwagę, że dzisiaj to tylko 

słowa, ale „po czynach ich poznacie”.   

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, poinformował radnych o obowiązku 

złożenia oświadczenia majątkowego w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania. Zaznaczył, że  do pierwszego 

oświadczenia majątkowego radny jest obowiązany dołączyć informację o sposobie i terminie zaprzestania 

prowadzenia działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia powiatu, w którym uzyskał mandat, jeżeli taką 

działalność prowadził przed dniem wyboru. Zaznaczył, że oświadczenie to składa się według stanu na dzień jego 

złożenia. Stwierdził, że jeżeli będą jakieś wątpliwości w tym zakresie, to prosi, aby zgłosić się do Biura Rady. 

Więcej wolnych głosów nie było.     

Ad. 20/ Zakończenie obrad. 

Pan Zbigniew Sabaciński, Przewodniczący Rady Powiatu, powiedział, że obrady I sesji dobiegają 

końca. Stwierdził, że była to bardzo pracowita i owocna sesja. Rada dokonała szeregu wyborów. W tym miejscu 

pan Przewodniczący podziękował za pracę Komisji Skrutacyjnej, tj. pani Anecie Skieresz, panu Jackowi 

Książkowi i panu Mariuszowi Skoczkowi, która sprawnie przeprowadziła procedury głosowania. Pogratulował 

nowo wybranemu Zarządowi Powiatu oraz radnym, którzy zostali członkami powołanych na sesji komisji stałych 

Rady Powiatu Nakielskiego. Pan Przewodniczący podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego, aby 

obrady tej I sesji przebiegły sprawnie. Stwierdził, iż chce też krótko ustosunkować się do wypowiedzi pana 

radnego Jarosława Odrobińskiego oraz wypowiedzi pana Starosty. Oznajmił, że tak właściwie to oni są taką jedną 

Koalicją, ponieważ mieszkańców powiatu nakielskiego nie interesuje to, jakie są zawiązane koalicje. Ich interesuje 

bezpieczna naprawiona droga, doposażona placówka oświatowa, sprawnie działające instytucje, pomoc społeczna, 

pomoc niepełnosprawnym i wiele innych zadań, które są w obrębie działania samorządu powiatowego. Jeszcze 

raz zaznaczył, iż myśli, że jako Rada Powiatu są taką wspólną Koalicją i będą robić wszystko, aby tak właśnie 

było. Stwierdził, iż tak jak powiedział na początku, chodzi o to, aby wykazywali się wspólną mądrością, 

współpracą ponad podziałami dla dobra mieszkańców, żeby ten mandat zaufania społecznego, który otrzymali, 

był dobrze wykorzystany. Chodzi o to, aby nikogo, z tych którzy im ten mandat ofiarowali, nie zawiedli. Podkreślił 

iż myśli, że tak będzie i tego sobie i wszystkim radnym życzy.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim radnym i gościom za udział w sesji i zakończył obrady.  
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